
GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

 
 

Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 13.09.2022 Tid: 18:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Renate, Michael, Torfinn, Tom, Kjetil, Stine 

Ikke til stede: Aina 

Referent: Stine 

 
 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

OK  

Post  Styrets leder 

Mail fra Agder fotballkrets. 
Ingen fra Greipstad fotball har meldt seg på fotballgalla sør. Ingen som 
har meldt sin interesse for å gå fra styret.  
 
Serviceavtale – Port sør. 
Fotballen skriver under avtale med Port sør på at de tar service på 
garasjeport og rullegitter med motor i kiosken.  
 
Mail fra idrettsenheten i kommune 
Invitert til informasjon- og samarbeidsmøte onsdag 21. sept. Renate 
deltar fra klubben 
 
Kaldhall Hortemo, Greipstadhallen.  
Nils Magne Håkegård informerte på hovedstyremøte om at avtale med 
entreprenørfirma er undertegnet. Hallen skal stå ferdig mai 2023.  

 

Status   

Gutter 2005 kan trene med senior og gutter 2006. 
 
Åpen dag 5. september. 
Mange som kom og deltok på åpen dag. Ca 500 pølser ble levert ut. 
Mye gode tilbakemelding fra både foreldre og barn.  
 
Kontakt med andre klubber og overganger. 

 



GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

Både Søgne og Vigør har vært i kontakt med Tom om overgang til 
klubber. De er blitt enige og at det ikke skal skje noe overgang før 
sesongen er over. 

 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Evaluering Aalborg City cup Aina 

Referat:  Utsettes til styremøte i september. 

 Lys Hortemo  

Referat: Kamp 13. september. Kl 20.00 var det nesten mørkt, da lyset ikke kom på. 
Dommer vurderte å stoppe kampen før kampslutt. Lyset på Hortemo 
stadion virker ikke. Dette meldes til kommunen. Kommunen snakker med 
leverandør, Kasper strømme, for lyset. Dette er en reklamasjonsak.  
Renate sende mail til kommunen. 

 Kiwi cup  

Referat: Arvid Tønnessen har sagt han ikke kan være med å organisere Kiwi cup 
2023. 
Styret foreslå å spør Jan Eikså, Kjetil Nygård og Jarle Århus om de kan 
organisere cupen. Renate tar kontakt med de aktuelle.  

  Marked/sponsorer  

Referat: Styret jobber med å rekruttere til nytt markedsutvalg.  
Renate har sendt mail til håndballen om videre samarbeid. 

 Eventuelt 

Referat: Oppstart trening med 1. klasse.  
Bra oppmøte første trening, 27 stk. Fire foreldre har sagt at de kan være 
med å trene laget videre.  
 
Fakturering 
Faktura er sendt ut til alle medlemmer i klubben. Klubben er ajour i «min 
idrett».  

 
 


